



BASE CAMP ESCAPES

悠閒之選

Come and enjoy a day out with family and friends! Whether you're celebrating a special occasion or escaping from our fast-paced city, Base Camp Escapes offers a combination of tailored packages, giving you complete control of your special day. All you need to do is switch off, relax and indulge.

和至愛的家人和朋友一起度過美好的一天！無論您是慶祝節日還是遠離煩囂，Base Camp都是你完美的方案。我們隨著你的喜好，量身定制各種套餐組合。你只需放鬆並盡情放縱自己，靜享無憂假期。

PACKAGE 套餐	SERVICE 服務	WEEKDAY PRICE** 周日優惠	## WEEKEND PRICE 周末優惠
A	DAY PASS + POOLSIDE LUNCH 全日通行証 + 池畔午餐	600	800
B	DAY PASS + 60-MINUTE MASSAGE 全日通行証 + 60分鐘按摩	1,350	1,450
C	DAY PASS + 60-MINUTE MASSAGE + POOLSIDE LUNCH 全日通行証 + 60分鐘按摩 + 池畔午餐	1,600	1,750
D	DAY PASS + 60-MINUTE MASSAGE + POOLSIDE LUNCH + 60-MINUTE YOGA CLASS 全日通行証 + 60分鐘按摩 + 池畔午餐 + 60分鐘瑜珈班	1,800	1,950

**周日 (公眾假期除外) Weekday excluding Public Holiday

周末及公眾假期 Weekend and Public Holiday

BOOK NOW! 立即預約

☎ (852) 2252 5350

✉ basecamp.khk@thekerryhotels.com

· Terms and Conditions apply · For small groups only · A minimum of 5 guests must enjoy the above offer together at the same time · The above prices are shown in Hong Kong dollars and subject to 10% service charge · Advanced reservation is required · The Day Pass includes access to the swimming pool, gym, and locker room facilities · Booking will be confirmed upon receipt of payment · The lunch buffet service hours of Big Bay Café is 12 noon to 2.30pm · Advanced reservation is required · Any changes in plans or cancellations must be done 24 hours in advance. 50% cancellation fee will be charged if failing to do so · Full amount will be charged if no-show · No charges will be refunded if the outdoor area is closed due to adverse weather conditions · Kerry Hotel Hong Kong reserves the right of final decision

· 優惠受條款及細則約束 · 只提供小組服務 · 以上優惠最少要5人或以上同時享用以上優惠 · 以上價目以港幣計算並另收加一服務費 · 優惠需預早預約 · 全日通行証包括享用游泳池、健身室和更衣室等設施 · 一經確認預約，賓客需全數支付費用 · 大灣咖啡廳自助午餐服務時間為中午12時至下午2時30分 · 此服務需提早預約 · 如需更改時間或取消預約，請提早24小時通知酒店；如少於24小時更改，酒店將會收取一半費用 · 未有事前通知而缺席之賓客，酒店將不設退款 · 如戶外平台或泳池因惡劣天氣關閉，費用將不獲退回 · 香港嘉里酒店將保留最終決定權